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PROCES – VERBAL 
 

încheiat în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului Local Municipal Brăila  
din data de 11.02.2022, ora 12:00 

 
  

Domnul DRĂGAN ION – Secretarul General al Municipiului Brăila: 
 Doamnelor şi Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi,  
 În conformitate cu prevederile art. 133 alin. (1), art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (2) și 
alin. (3) lit. a) și ale art. 135 alin. (4) din O.U.G. nr. 57/2019, privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare, prin Dispoziţia Primarului Municipiului Brăila                    
nr. 15436/04.02.2022, a fost convocată şedinţa ordinară a Consiliului Local Municipal 
Brăila. 

Doamnelor şi Domnilor consilieri, 
Conform art. 138 alin. (15) din O.U.G. nr. 57/2019, privind Codul administrativ, cu 

modificările și completările ulterioare, un exemplar din procesul – verbal al ședinței 
ordinare din data de 28.01.2022 a fost pus la dispoziţia dumneavoastră pe platforma 
http://clm.primariabr.ro/, în vederea lecturării conţinutului, iar în urma verificării acestuia   
s-a constatat că nu au fost primite observaţii, drept pentru care vă supun spre aprobare 
procesul – verbal menţionat anterior. 
 - Cine este pentru ? 
 - Cine se abţine ? 

- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi procesul verbal menționat anterior a fost aprobat.  

Prin H.C.L.M. Brăila nr. 49/28.01.2022 a fost aleasă ca preşedinte de şedinţă pentru 
luna februarie 2022, doamna Neacșu Cornelia, pe care o invit să preia conducerea 
lucrărilor ședinței de astăzi. 

 

Doamna Neacșu Cornelia, Președinte de ședință:  
Doamnelor şi domnilor consilieri, domnule Primar, stimaţi invitaţi vă asigur că 

lucrările prezentei şedinţe se vor desfăşura în conformitate cu prevederile art. 137 din 
O.U.G. nr. 57/2019, privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, 
iar în acest sens vă informez că în urma apelului nominal făcut de domnul Drăgan Ion, 
Secretarul General al Municipiului Brăila, sunt prezenţi toți cei 27 de consilieri, astfel 
şedinţa fiind legal constituită. 
  

Domnul DRĂGAN ION – Secretarul General al Municipiului Brăila: 
 Doamnelor și domnilor consilieri, pe platforma C.L.M. am efectuat o serie de 

actualizări ale proiectelor de hotărâre inițial transmise. Cu privire la aceste actualizări vă 
precizez că cea mai importantă este cea cu privire la bugetul de venituri și cheltuieli al 
municipiului Brăila, unde am fost nevoiți să prezentăm o formă a bugetului care rezultă din 
situația existentă la nivel național, respectiv aceea că nu s-a realizat până la această dată 
repartizarea sumelor defalcate din taxa pe valoarea adăugată, în vederea finanțării 
învățământului preuniversitar. Din acest motiv bugetul are forma pe care v-am prezentat-o. 
De asemenea, în conținutul bugetului la programul manisfestărilor cultural – artistice am 
adăugat și cele două activități care fac subiectul celor două proiecte de hotărâri de 
asociere, proiectele antibullyng. 

În conformitate cu prevederile art. 135 alin. (8) din O.U.G. nr.57/2019, cu 
modificările și completările ulterioare, la propunerea Domnului Primar Viorel – Marian 
Dragomir, se suplimentează proiectul ordinii de zi inițial prezentat, cu următoarele proiecte 
de hotărâri, respectiv: 

 
1) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Declararea ca fiind bun de uz public local a terenului în suprafață de 503,00 mp, situat în 
Municipiul Brăila, Calea Galați nr. 2A și includerea acestuia în Inventarul domeniului public 
al Municipiului Brăila actualizat prin H.C.L.M. Brăila nr. 325/30.09.2011, cu modificările și 
completările ulterioare, la o nouă poziție, nr. 469, Capitolul G, Subcapitolul G6 – „Spații 

http://clm.primariabr.ro/
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verzi, locuri de joacă și parcări”, conform documentației cadastrale și a raportului de 
evaluare. 
 

Doamna Neacșu Cornelia, Președinte de ședință:  
Supunem la vot suplimentarea ordinii de zi cu proiectul menționat de domnul 

Drăgan Ion, Secretarul General al Municipiului Brăila  
- Cine este pentru ? 

 - Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 

 Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost introdus pe ordinea de zi. 
 

2) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Aprobarea Acordului de parteneriat între Municipiul Brăila, Inspectoratul de Poliție 
Județean Brăila, Liceul Tehnologic „Anghel Saligny” și Poliția Locală Brăila, în vederea 
implementării proiectului „Bullyingul nu este amuzant”. 
 

Doamna Neacșu Cornelia, Președinte de ședință:  
Supunem la vot suplimentarea ordinii de zi cu proiectul menționat de domnul 

Drăgan Ion, Secretarul General al Municipiului Brăila  
- Cine este pentru ? 

 - Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 

 Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost introdus pe ordinea de zi. 
 

3) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Aprobarea Acordului de parteneriat între Municipiul Brăila, Inspectoratul de Poliție 
Județean Brăila și Școala Gimnazială „Vasile Alecsandri”, în vederea implementării 
proiectului pentru reducerea violenței fizice și psihologice „Mesagerii antibullyng-You are 
not alone”. 
 

Doamna Neacșu Cornelia, Președinte de ședință:  
Supunem la vot suplimentarea ordinii de zi cu proiectul menționat de domnul 

Drăgan Ion, Secretarul General al Municipiului Brăila  
- Cine este pentru ? 

 - Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 

 Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost introdus pe ordinea de zi. 
 

Supunem la vot ordinea de zi cu precizările menționate: 
 

1) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea 
cuantumului lunar al unei burse și a numărului acestora pentru elevii de la cursurile cu 
frecvenţă din unităţile de învăţământ preuniversitar de stat, pe anul 2022.  

 
2) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea 

utilizării sumei de 56.000,00 mii lei din excedentul anual al bugetului local al Municipiului 
Brăila pentru finanțarea secțiunii de dezvoltare, pe anul 2022.  
 

3) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea 
bugetului de venituri și cheltuieli al Municipiului Brăila, pe anul 2022.  
 

4) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea 
bugetului de venituri şi cheltuieli al SERVICIULUI DE UTILITATE PUBLICĂ DE 
ADMINISTRARE ȘI GOSPODĂRIRE LOCALĂ Brăila,  pe anul 2022.  

 
5) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea 

bugetului de venituri şi cheltuieli al SERVICIULUI DE UTILITATE PUBLICĂ DE 
ADMINISTRARE A FONDULUI LOCATIV ȘI A CIMITIRELOR Brăila, pe anul 2022.  
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6) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea 

bugetului de venituri şi cheltuieli al SERVICIULUI DE TRANSPORT PUBLIC LOCAL DE 
CĂLĂTORI ŞI ADMINISTRARE  PORTUARĂ Brăila,  pe anul 2022.  

 
7) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea 

bugetului de venituri şi cheltuieli al SERVICIULUI DE UTILITATE PUBLICĂ SEROPLANT 
BRĂILA,  pe anul 2022.  

 
8) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea 

bugetului de venituri şi cheltuieli al Spitalului de Psihiatrie „Sf. Pantelimon” Brăila, pe 
anul 2022.  

 
9) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea 

bugetului general centralizat al Municipiului Brăila, pe anul 2022.  
 
10) Proiect de hotărâre inițiat de consilierii locali, doamna Badiu Virginia –

Loredana și doamna Neacșu Cornelia, membri în A.G.A. la societatea Administrația 
Piețelor și Târgurilor S.A. Brăila privind: Aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al 
societății ADMINISTRAŢIA PIEŢELOR ŞI TÂRGURILOR S.A. BRĂILA, pe anul 2022.  
 

11) Proiect de hotărâre inițiat de consilierii locali, doamna Badiu Virginia –
Loredana și doamna Neacșu Cornelia, membri în A.G.A. la societatea Administrația 
Piețelor și Târgurilor S.A. Brăila privind: Aprobarea valorii redevenţei ce va fi plătită de 
Societatea „ADMINISTRAŢIA PIEŢELOR ŞI TÂRGURILOR” S.A. BRĂILA  pe anul 
2022.  
 

12) Proiect de hotărâre inițiat de domnii consilieri locali municipali 
Pătărlăgeanu Valentin și Tudose Daniel, membri în Adunarea Generală a 
Acționarilor la societatea Braicar S.A. Brăila privind: Modificarea tarifelor serviciului de 
transport public local de călători prin curse regulate din Municipiul Brăila, începând cu 
01.03.2022.  

 
13) Proiect de hotărâre inițiat de domnii consilieri locali municipali 

Pătărlăgeanu Valentin și Tudose Daniel, membri în Adunarea Generală a 
Acționarilor la societatea Braicar S.A. Brăila privind: Aprobarea Actului adițional nr. 4 
la Contractul de delegare a gestiunii serviciului public de transport local în Municipiul Brăila 
nr. 13828/11.06.2020.  

 
14) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Încetarea 

aplicabilității H.C.L.M. Brăila nr. 769/27.12.2021 referitoare la „Majorarea cu 500% a 
impozitului pe teren începând cu anul  2022, pentru terenul situat în Municipiul Brăila, str. 
Împăratul Traian nr. 32, lot 2/1/1, evidențiat la rolul fiscal nr. 2020438,  ca urmare a 
constatării stării tehnice de teren neîngrijit.  

 
15) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Aprobarea cotizației anuale a Municipiului Brăila, prin Consiliul Local Municipal Brăila, la 
dezvoltarea activității sportive a HANDBAL CLUB DUNĂREA BRĂILA, în anul 2022.  
 

16) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Aprobarea listei de priorități, pentru anul 2022, cu solicitanții care au acces la locuințe 
pentru tineri, destinate închirierii, construite din fondurile Agenției Naționale pentru 
Locuințe.  

 
17) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Acordarea unui ajutor de urgență doamnei PANDELE ILEANA – VALENTINA pentru fiica 
sa minoră, BÎTCĂ ALEXIA - MARIA, aflată într-o situație deosebită de natură medicală.  
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18) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Subvenționarea activității Grădinii Zoologice Brăila, pe anul 2022.  
 
19) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Acordarea începând cu anul 2022 a unor subvenţii de la bugetul local asociaţiilor, 
fundaţiilor şi cultelor recunoscute în România, acreditate ca furnizori de servicii sociale 
potrivit legii, cu personalitate juridică, care înfiinţează şi administrează unităţi de asistenţă 
socială care se adresează beneficiarilor din Judeţul Brăila.  

 
20) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Aprobarea Acordului de Parteneriat între Municipiul Brăila și Județul Brăila în vederea 
implementării Programului-cadru al manifestărilor culturale, artistice, educaționale şi 
sportive pe anul 2022.  
 

21) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Selecționarea asociațiilor, fundațiilor și cultelor recunoscute în România, acreditate ca 
furnizori de servicii sociale care înființează și administrează unități de asistență socială, în 
vederea acordării subvențiilor de la bugetul local în cursul anului curent.  
 

22) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Preluarea din administrarea Serviciului de Utilitate Publică de Administrare a Fondului 
Locativ și a Cimitirelor Brăila, în administrarea Consiliului Local Municipal Brăila a 
bunurilor publice denumite „Puncte termice”, pentru care nu mai există contracte de 
închiriere.  
 

23) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Modificarea valorii de inventar a bunului înscris în Inventarul Domeniului Public al 
Municipiului Brăila, actualizat prin H.C.L.M. Brăila nr. 325/30.09.2011, cu modificările și 

completările ulterioare, la Capitolul H, ”Terenurile și clădirile instituțiilor publice – 

teatre, case de cultură, case și palate ale copiilor, biblioteci, muzee, grădinițe, 
cămine, spitale, policlinici, cămine de bătrâni”, poziția nr. 93 – Liceul Teoretic 
„Mihail Sebastian”,  conform procesului – verbal de recepție la terminarea lucrărilor nr. 
2377/14.12.2021.  
 

24) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Completarea Inventarului Domeniului Public al Municipiului Brăila, actualizat prin H.C.L.M. 
Brăila nr. 325/30.09.2011, cu modificările și completările ulterioare, la poziția nr. 100 din 
Capitolul H, ”Terenurile și clădirile instituțiilor publice – teatre, case de cultură, case 
și palate ale copiilor, biblioteci, muzee, grădinițe, cămine, spitale, policlinici, cămine 
de bătrâni”  - Colegiul Național „Nicolae Bălcescu”, conform proceselor – verbale de 
recepție la terminarea lucrărilor nr. 5455/20.12.2021 și nr. 5247/02.12.2021.  

 

25) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Modificarea valorii de inventar a bunului înscris în Inventarul Domeniului Public al 
Municipiului Brăila, actualizat prin H.C.L.M. Brăila nr. 325/30.09.2011, cu modificările și 
completările ulterioare, la Capitolul H, ”Terenurile și clădirile instituțiilor publice – 
teatre, case de cultură, case și palate ale copiilor, biblioteci, muzee, grădinițe, 
cămine, spitale, policlinici, cămine de bătrâni”, poziția nr. 103 – „Liceul cu Program 

Sportiv”,  conform procesului – verbal de recepție finală nr. FC 941/23.07.2019.  
 

26) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Actualizarea Nomenclatorului stradal al Municipiului Brăila, generat și aprobat prin 
H.C.L.M. nr.234/14.07.2010 și actualizat prin H.C.L.M. nr. 633/29.11.2018 și H.C.L.M.                                  
nr. 34/31.01.2020.  
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27) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Exprimarea acordului Consiliului Local Municipal Brăila, pentru executarea unor lucrări de 
construire/desființare pe terenuri ce aparțin domeniului public și privat al Municipiului 
Brăila.     
            

28) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Închirierea prin încredințare directă a unor terenuri ce aparțin domeniului public al 
Municipiului Brăila ce pot fi ocupate de construcții tip balcon, alei acces, extinderi spații 
comerciale, alte construcții autorizate, conform Regulamentului aprobat prin H.C.L.M. 
Brăila nr. 421/31.08.2020, cu modificările ulterioare.  
 

29)  Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Completarea anexei nr. 4 la H.C.L.M. nr. 429/21.12.2015 - „Lista terenurilor ce aparţin 
domeniului public al Municipiului Brăila ce sunt sau pot fi ocupate de construcţii tip balcon, 
alei acces, extinderi spații comerciale, alte construcții autorizate”.  

 

30) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Alipirea 
unor terenuri ce aparţin domeniului public al Municipiului Brăila.  

 

31) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Instituirea dreptului de uz și a dreptului de servitute legală de trecere supraterană în 
favoarea Societății de Distribuție Energie Electrică România – Sucursala Brăila, pe terenul 
în suprafață de 118.143,26 mp, cu NCP 75587 și NCP 75496, situat în Stațiunea Lacu 
Sărat, Comuna Chiscani, Județul Brăila, Sere Lacu Sărat Lot 1 și 2 și acceptul ca 
societatea să exercite aceste drepturi cu titlu gratuit, pe toată perioada de existență a 
rețelelor electrice supraterane, posturi de transformare și LEA 20Kv care aparțin DEER – 
Sucursala Brăila.  

 
32) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Completarea H.C.L.M. Brăila nr. 51/27.02.2009 referitoare la „Atestarea apartenenţei la 
domeniul privat al Municipiului Brăila, a unor imobile, în vederea înscrierii acestora în 
cartea funciară”.  

 
33) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Aprobarea vânzării în condițiile Legii nr.85/1992 coroborat cu Decretul Lege nr. 61/1990 și 
Legea nr.244/2011, a apartamentului nr.24 situat în Brăila, str. M. Kogălniceanu nr. 9A, Bl. 
Saturn, scara 2, parter.  

 
34) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Scoaterea la licitație publică, în vederea închirierii, a imobilului ce aparține domeniului 
privat al Municipiului Brăila, situat în Brăila, str. Mihai Eminescu nr. 46, etaj, cu destinația 
de cabinete, birouri, cabinete medicale, reprezentanțe persoane juridice, sedii firmă sau 
activități economice.  

 
35) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Declararea ca fiind bun de uz public local a terenului în suprafață de 503,00 mp, situat în 
Municipiul Brăila, Calea Galați nr. 2A și includerea acestuia în Inventarul domeniului public 
al Municipiului Brăila actualizat prin H.C.L.M. Brăila nr. 325/30.09.2011, cu modificările și 
completările ulterioare, la o nouă poziție, nr. 469, Capitolul G, Subcapitolul G6 – „Spații 
verzi, locuri de joacă și parcări”, conform documentației cadastrale și a raportului de 
evaluare. 

 
36) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Aprobarea Acordului de parteneriat între Municipiul Brăila, Inspectoratul de Poliție 
Județean Brăila, Liceul Tehnologic „Anghel Saligny” și Poliția Locală Brăila, în vederea 
implementării proiectului „Bullyingul nu este amuzant”. 
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37) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Aprobarea Acordului de parteneriat între Municipiul Brăila, Inspectoratul de Poliție 
Județean Brăila și Școala Gimnazială „Vasile Alecsandri”, în vederea implementării 
proiectului pentru reducerea violenței fizice și psihologice „Mesagerii antibullyng-You are 
not alone”. 

 
38) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Alegerea 

preşedintelui de şedinţă pentru luna martie 2022. 
 

39) Alte probleme. 
 

- Cine este pentru ? 
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 

 Cu unanimitate de voturi ordinea de zi a fost aprobată.  
   

Trecem la dezbaterea punctului 1 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea cuantumului lunar al unei 
burse și a numărului acestora pentru elevii de la cursurile cu frecvenţă din unităţile de 
învăţământ preuniversitar de stat, pe anul 2022. 

Discuţii? 
 
Domnul consilier Canciu Cătălin: 

 La acest proiect nu particip la vot.  
 
Doamna Neacșu Cornelia, Președinte de ședință:  
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 26 de voturi ”pentru” proiectul de hotărâre a fost aprobat. Domnul consilier 

Canciu Cătălin nu a participat la deliberarea și votul asupra proiectului de hotărâre. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 2 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea utilizării sumei de 56.000,00 
mii lei din excedentul anual al bugetului local al Municipiului Brăila pentru finanțarea 
secțiunii de dezvoltare, pe anul 2022. 

Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 3 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea bugetului de venituri și 
cheltuieli al Municipiului Brăila, pe anul 2022. 

Discuţii? 
 
Domnul DRĂGAN ION – Secretarul General al Municipiului Brăila: 
La acest proiect ultima formă este cea de aseară, așa cum am precizat anterioar.  
 
Doamna Neacșu Cornelia, Președinte de ședință:  
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
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Cu 21 de voturi ”pentru” și 6 abțineri ale domnilor consilieri Alexandru Ionel, Canciu 
Cătălin, Drogeanu Alexandru, Gheorghiță Florin, Popa Petrică - Costel și Pascale Mihai – 
Viorel proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 4 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea bugetului de venituri şi 
cheltuieli al SERVICIULUI DE UTILITATE PUBLICĂ DE ADMINISTRARE ȘI 
GOSPODĂRIRE LOCALĂ Brăila,  pe anul 2022. 

Discuţii? 
 
Doamna consilier Badiu Virginia - Loredana: 

 La acest proiect nu particip la vot.  
 
Doamna Neacșu Cornelia, Președinte de ședință:  
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 19 de voturi ”pentru” și 7 abțineri ale domnilor consilieri Alexandru Ionel, Canciu 

Cătălin, Drogeanu Alexandru, Coman Laurențiu, Gheorghiță Florin, Popa Petrică - Costel 
și Pascale Mihai – Viorel proiectul de hotărâre a fost aprobat. Doamna consilier Badiu 
Virginia Loredana nu a participat la deliberarea și votul asupra proiectului de hotărâre. 

 
  Trecem la dezbaterea punctului 5 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea bugetului de venituri şi 
cheltuieli al SERVICIULUI DE UTILITATE PUBLICĂ DE ADMINISTRARE A FONDULUI 
LOCATIV ȘI A CIMITIRELOR Brăila, pe anul 2022. 

Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 20 de voturi ”pentru” și 7 abțineri ale domnilor consilieri Alexandru Ionel, Canciu 

Cătălin, Drogeanu Alexandru, Coman Laurențiu, Gheorghiță Florin, Popa Petrică - Costel 
și Pascale Mihai – Viorel proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

  Trecem la dezbaterea punctului 6 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea bugetului de venituri şi 
cheltuieli al SERVICIULUI DE TRANSPORT PUBLIC LOCAL DE CĂLĂTORI ŞI 
ADMINISTRARE  PORTUARĂ Brăila,  pe anul 2022. 

Discuţii? 
 
 Doamna consilier Rădulescu Daniela - Elena: 

 La acest proiect nu particip la vot.  
 
Doamna Neacșu Cornelia, Președinte de ședință:  
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 19 de voturi ”pentru” și 7 abțineri ale domnilor consilieri Alexandru Ionel, Canciu 

Cătălin, Drogeanu Alexandru, Coman Laurențiu, Gheorghiță Florin, Popa Petrică - Costel 
și Pascale Mihai – Viorel proiectul de hotărâre a fost aprobat. Doamna consilier Rădulescu 
Daniela - Elena nu a participat la deliberarea și votul asupra proiectului de hotărâre. 
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 Trecem la dezbaterea punctului 7 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea bugetului de venituri şi 
cheltuieli al SERVICIULUI DE UTILITATE PUBLICĂ SEROPLANT BRĂILA,  pe anul 
2022. 

Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ?  
Cu 20 de voturi ”pentru” și 7 abțineri ale domnilor consilieri Alexandru Ionel, Canciu 

Cătălin, Drogeanu Alexandru, Coman Laurențiu, Gheorghiță Florin, Popa Petrică - Costel 
și Pascale Mihai – Viorel proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

 Trecem la dezbaterea punctului 8 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea bugetului de venituri şi 
cheltuieli al Spitalului de Psihiatrie „Sf. Pantelimon” Brăila, pe anul 2022. 

Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ?  
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
 

 Trecem la dezbaterea punctului 9 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea bugetului general centralizat 
al Municipiului Brăila, pe anul 2022. 

Discuţii? 
 
Domnul consilier Alexandru Ionel: 

 Noi, grupul consilierilor Partidului Național Liberal, venim cu un singur amendament, 
pe care dorim să-l supunem la vot. Este vorba de reabilitarea șoselei Rm. Sărăt. 
Mulțumesc! 
 

Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
 Pentru șoseaua Rm. Sărat a fost dat ordinul de începere a lucrărilor, care vor 
începe la sfârșitul lunii martie, atunci când vremea permite. S-au terminat bretelele de la 
șoseaua Viziru și vor începe deja lucrările. Domnule consilier, vă spun că în acordul cadru, 
în secțiunea de funcționare, sunt prevăzuți 14 milioane de lei pentru tot ceea ce înseamnă 
reabilitări de străzi. În momentul de față echipele lucrează pe străzile Mircea Vodă, 
Bărăganului, Abrud, Ecaterina Teodoroiu și Călugăreni. În luna martie, aproximativ după 
data de 15, vor începe pe Rm. Sărăt. În concluzie, amendamentul nu cred că trebuie 
supus la vot, ca urmare a faptului că s-a dat deja ordin de începere a lucrărilor. 
 

Domnul consilier Alexandru Ionel: 
 Anul trecut la fel ați spus.   
 

Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
 Am spus următorul lucru: după ce se termină bretelele de la șoseaua Viziru, din 
Barieră și până la strada Chișinău, vor începe lucrările pe Rm. Sărat. Ultima asfaltare pot 
spune că a fost finalizată înainte de Crăciun și au fost modernizate inclusiv parcările din 
spatele blocurilor, lucru confirmat și de vizita pe care am făcut-o împreună cu presa 
săptămâna trecută. Acum ordinul principal de lucru pentru ei este șoseaua Rm. Sărat, 
care va începe de la Dorobanți până la Șoseaua de Centură, iar apoi vor reveni de la 
Dorobanți până la intersecția cu b-dul. Al. I. Cuza. 
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Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
 Intervenția mea este pe aceeași temă legată de faptul că anul trecut, și mă uit în 
stenograma din 23.04.2021, eram în aceeași situație, cu ordinul de începere al lucrărilor 
dat. În bugetul de funcționare erau alocați și 14 milioane de lei pentru reabilitarea acelei 
șosele. Eu susțin intervenția colegului meu și mențin propunerea de a fi supusă la vot 
reabilitarea acestei șosele, pentru că suntem în aceeași poză. 
 

Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
 Domnule consilier, v-am spus anul trecut că după ce se termină lucrările la șoseaua 
Viziru, împreună cu bretelele aferente, va începe reabilitarea șoselei Rm. Sărat. Nu aveți 
cum să supuneți la vot ceva ce este cuprins deja în buget, pentru că este o inepție efectiv. 
 
 Domnul Viceprimar, Jantea - Crican Alexandru: 

Așa cum am văzut cu toții, atunci când ne-am uitat pe buget, banii sunt alocați. 
Dacă votăm bugetul ăsta deja votăm să se facă șoseaua respectivă. Nu are rost în 
momentul de față să facem un obiectiv de investiții separat în condițiile în care el deja este 
în execuție. Logica elementară ne spune că dacă votăm bugetul cu sumele alocate se va 
da undă verde și pentru finanțarea a ceea ce înseamnă reabilitarea șoselei Rm. Sărat. 

 
Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
Îmi pare rău, dar nu susțin inepții. Văzând propunerea de buget pe anul acesta am 

observat că lista de investiții este aceeași de anul trecut, dar această lucrare nu se 
regăsește. De aceea am insistat împreună cu colegul meu de a include acest 
amendament. Să sperăm că în 2023 nu vom avea aceeași discuție.  

 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Nu am vrut să mă refer la faptul că dumneavoastră spuneți inepții, ci la faptul că 

este o inepție să votăm ceva ce este deja în buget. Reabilitarea șoselei respective nu este 
în bugetul de investiții pe zona de dezvoltare, ci este în în bugetul de investiții pe zona de 
funcționare, deoarece prevederile acordului cadru și sumele se regăsesc în secțiunea de 
funcționare. Aceasta este diferența și vă spun la modul cel mai serios, fără să glumesc, că 
banii sunt deja acolo și la fel ca anul trecut putem suplimenta. Ne vom întâlni în ședința de 
la sfârșitul lunii martie și o să vedeți dacă am avut dreptate sau nu. Aici este vorba de 
cuvântul meu și nicidecum de altceva. 

 
Domnul DRĂGAN ION – Secretarul General al Municipiului Brăila: 
Domnule consilier, vă mențineți amendamentul în contextul acestor discuții? 
 
Domnul consilier Alexandru Ionel: 
Eu l-aș menține. 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Nu avem cum să votăm ceva ce este deja prins. Dacă nu era inclus și eu v-aș fi 

spus că nu este oportun acum atunci amendamentul putea fi supus la vot. Domnule 
consilier, atunci când spun ceva sunt foarte serios și îmi respect cuvântul. O să vedeți la 
ședința de la sfârșitul lunii martie că așa va fi. Dacă nu va fi așa dumneavoastră o să-mi 
atrageți atenția. 

 
Domnul Viceprimar, Jantea - Crican Alexandru: 
Domnule Secretar, am și eu o întrebare. Având în vedere prevederile Codului 

Administrativ se pot face amendamente la buget atâta timp cât ele nu au fost supuse 
dezbaterii comisiei? 

 
Domnul DRĂGAN ION – Secretarul General al Municipiului Brăila: 
Într-adevăr, domnule Viceprimar, este o problemă care ar fi trebuit să fie discutată 

la ședințele de comisii. De aceea am întrebat dacă domnul consilier Alexandru Ionel își 
menține acest amendament, pentru că problema este puțin mai complicată, deoarece noi 
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am votat deja bugetul de venituri și cheltuieli. Avem o listă de investiții votată și aprobată, 
iar la bugetul centralizat nu am putea să intervenim cu o modificare. Înțeleg totuși că 
domnul consilier nu mai insistă cu acest amendament. Ne puteți confirma?  

 
Domnul consilier Alexandru Ionel: 
Da. A explicat domnul Primar clar situația.  
 
Doamna Neacșu Cornelia, Președinte de ședință:  
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 20 de voturi ”pentru” și 7 abțineri ale domnilor consilieri Alexandru Ionel, Canciu 

Cătălin, Drogeanu Alexandru, Coman Laurențiu, Gheorghiță Florin, Popa Petrică - Costel 
și Pascale Mihai – Viorel proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

 Trecem la dezbaterea punctului 10 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de consilierii locali, doamna Badiu Virginia –Loredana și doamna Neacșu 
Cornelia, membri în A.G.A. la societatea Administrația Piețelor și Târgurilor S.A. 
Brăila privind: Aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al societății ADMINISTRAŢIA 
PIEŢELOR ŞI TÂRGURILOR S.A. BRĂILA, pe anul 2022.  

Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 20 de voturi ”pentru” și 7 abțineri ale domnilor consilieri Alexandru Ionel, Canciu 

Cătălin, Drogeanu Alexandru, Coman Laurențiu, Gheorghiță Florin, Popa Petrică - Costel 
și Pascale Mihai – Viorel proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

 Trecem la dezbaterea punctului 11 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de consilierii locali, doamna Badiu Virginia –Loredana și doamna Neacșu 
Cornelia, membri în A.G.A. la societatea Administrația Piețelor și Târgurilor S.A. 
Brăila privind: Aprobarea valorii redevenţei ce va fi plătită de Societatea 
„ADMINISTRAŢIA PIEŢELOR ŞI TÂRGURILOR” S.A. BRĂILA  pe anul 2022. 

Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ?  
Cu 20 de voturi ”pentru” și 7 abțineri ale domnilor consilieri Alexandru Ionel, Canciu 

Cătălin, Drogeanu Alexandru, Coman Laurențiu, Gheorghiță Florin, Popa Petrică - Costel 
și Pascale Mihai – Viorel proiectul de hotărâre a fost aprobat.  

 

 Trecem la dezbaterea punctului 12 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de domnii consilieri locali municipali Pătărlăgeanu Valentin și Tudose Daniel, 
membri în Adunarea Generală a Acționarilor la societatea Braicar S.A. Brăila privind: 
Modificarea tarifelor serviciului de transport public local de călători prin curse regulate din 
Municipiul Brăila, începând cu 01.03.2022.  

Discuţii? 
 
Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
În primul rând aș vrea să vă rețin atenția asupra câtorva cifre: 2,5 lei, 8,5 lei, 6,34 

lei, 46 de milioane de lei și 41.827. Ce reprezintă aceste cifre? 2,5 lei este prețul propus 
pentru o călătorie cu mijloacele de transport în comun ale Braicar S.A. 8,5 lei este prețul 
pe km pe o linie de autobuz în interiorul orașului. 6,34 lei este prețul pe km pentru o 
călătorie cu tramvaiul. 46 de milioane de lei reprezintă bugetul Braicar S.A., iar 41.827 
reprezintă numărul de călători ce folosesc serviciile de transport, respectiv 23% din 
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populația orașului. Ne uităm la poza unei societăți ineficiente, cu mijloace de transport 
care consumă și cu un parc aflat în dotare de o vechime considerabilă. Propunerea nu 
vine ca urmare a unei analize. Mi-ar fi plăcut să văd un audit asupra activității acestei 
companii. Avem un preț pe km de 8,5 lei. Îmi cer scuze, dar o călătorie cu un taxi în Brăila 
costă 9 lei. De ce aș lua autobuzul? Așteptăm de ceva ani de zile sosirea acelor autobuze 
electrice. Ne uităm la autobuzele furnizate de o țară non-UE, pentru cultura căreia am 
respect, dar mijloacele de transport în comun nu par de prima calitate. Mă adresez în 
primul rând celor doi colegi inițiatori, Pătărlăgeanu Valentin și Tudose Daniel. Domnilor 
consilieri, mi-ar fi plăcut să văd acest audit, dar nu-l avem. Avem însă propunerea de a 
majora prețul la 2,5 lei și respectiv toate celelalte prețuri. Vă spun clar că nu sunt de acord 
cu acest lucru pentru că nu stă în picioare. Este o propunere neserioasă. În schimb eu vă 
fac câteva propuneri și amendamente la acest proiect de hotărâre, dacă va rămâne la vot, 
dacă nu, foarte bine poate fi retras și venit cu o variantă care să reprezinte o poză 
completă a imaginii acestei companii. O primă propunere ar fi să existe o zi în care toate 
mijloacele de transport, atât ale instituției cât și ale angajaților administrației brăilene, să 
rămână acasă. Personalul din administrația publică să folosească mijloacele de transport 
în comun. Eu zic că traficul de pe străzi la orele de vârf s-ar simți. Spun acest lucru 
deoarece v-am spus mai devreme o cifră: 41.827 de călători pe zi. Restul până la 180.000 
folosesc alte mijloace de transport sau nu călătoresc. De aceea, ar fi binevenită o astfel de 
zi verde în care administrația să nu folosească microbuze, autoturisme și alte mijloace de 
deplasare. O a doua propunere ar fi să avem o zi în care un bilet de călătorie să fie 0 lei. 
Să vedem ce va fi pe străzile municipiului. La fel aș vrea să văd o analiză a costului de 
funcționare a porțiunii liniei de tramvai între Șoseaua de Centură și Km10. Conform cifrelor 
prezentate de dumneavoastră sunt aproximativ 5 călătorii pe zi. Eu cred că acea rețea 
electrică este sub tensiune 24 ore din 24, 7 zile din 7 și 365 de zile pe an. Aș vrea să văd 
care este costul acelei funcționări pentru 5 călătorii pe zi. De aceea, vin cu propunerea de 
transfer a acestei porțiuni de linie de tramvai către Consiliul Județean sau comuna 
Chiscani și încheierea unui contract de servicii între Braicar S.A. și aceste entități. Eu zic 
că ar fi mai fezabil. 

Pentru dumneavoastră, domnilor consilieri, propun indemnizația 0 pentru prezența 
în consiliul de administrație al acestei companii și pentru propunerea neserioasă cu care 
ați venit în fața noastră la această ședință de consiliu local. Asta în solidaritate cu 
concetățenii noștri care vor trebui să plătească 2,5 lei pe o călătorie de la 01.03.2022. 

 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Nu este nevoie să-mi explice domnul consilier cum se deplasează administrația 

publică de la domiciliu către serviciu. Sunt ferm convins, domnule consilier, că nici 
dumneavoastră nu mergeți cu mijloacele de transport în comun și mergeți cu mașina 
proprietate personală, pentru că nu trebuie să arătăm cu degetul sau să fim populiști. 
Teoretic faza cu populismul era lăsată la P.S.D. nu la P.N.L. Noi am dat abonamente 
gratuite tuturor elevilor, inclusiv pe perioada vacanțelor, în speranța că aceștia vor merge 
la școală cu mijloacele de transport în comun. Constatăm însă că în fiecare dimineață 
mijloacele de transport sunt pline, dar foarte mulți părinți își duc copiii cu mașina la școală 
pentru o comoditate mai mare. Referitor la propunerea financiară trebuie să știți că orice 
modificare de tarif la serviciul de transport trebuie să fie avizată de Consiliul Concurenței 
pentru că suntem în acele programe de finanțare cu fonduri europene pentru 
modernizarea parcului auto și benzi destinate transportului electric. Ați mai făcut o 
propunere interesantă și anume cedarea liniei de tramvai de la Șoseaua de Centură la 
Km10 către Consiliul Județean sau comuna Chiscani. Eu n-aș fi fost împotriva unui 
asemenea demers și celelalte două entități ar fi preluat, doar că ne-am exprimat votul 
pentru o asociere în vederea depunerii unui proiect cu finanțare europeană pentru 
modernizarea liniei de tramvai de la Șoseaua de Centură până la Lacul Sărat, proiect care 
se află deja pe lista celor de la Agenția de Dezvoltare Regională. Venind acum cu o 
renunțare implicit înseamnă pierderea sumelor respective, deoarece Primăria Municipiului 
Brăila este liderul de proiect și perioda de solicitări s-a închis demult. Bănuiesc că nu ne 
propuneți și renunțarea la transportul în comun, pentru a ajunge din nou la acele 
cașcarabete de maxi-taxi în care unii cetățeni strigau Chercea-Gară sau Viziru-Piața Mare. 
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Să știți că în municipiul Brăila s-au cumpărat în ultimii 4 ani 52 sau 54 de autobuze noi de 
capacitate mică, medie și mare, iar în momentul de față, așa cum și dumneavoastră știți, 
s-a semnat contractul pentru primele 11 autobuze electrice. Am depus deja intenția de a 
achiziționa alte 30 autobuze electrice în cadrul Planului Național Redresare și Reziliență. 
Cu siguranță va fi lansată noua axă de finanțare și vom depune și acolo un proiect pentru 
a cumpăra alte autobuze electrice în funcție de suma care va fi repartizată municipiului 
Brăila, sumă direct proporțională cu numărul populației și suprafața.  

Referitor la chestiunile financiare domnul Daniel Tudose vă poate răspunde. Nu 
trebuie să uităm un lucru: datorită incompetenței guvernului care a fost până acum am 
ajuns la această explozie a energiei pe piață și nu mă refer doar la energia electrică. La 
data de 10.02.2021 prețul unui litru de motorină la pompă era de 5,1 lei, iar acum prețul 
minim la pompă este de 6,47 lei pe litru. Socotiți și dumneavoastră care este creșterea 
într-un an de zile. 

 
Domnul consilier Pătărlăgeanu Valentin: 
În primul rând am să încep prin a-i spune colegului nostru de la P.N.L. că dânsul 

trăiește într-o bulă. Cred că dumnealui nu vede toate modificările de prețuri din moment ce 
ne face aceste propuneri. În al doilea rând a venit neinformat și nu s-a documentat în 
legătură cu indemnizația pe care eu și colegul meu o luăm de la Braicar în urma 
ședințelor. Ca atare eu, și cred că și colegul meu este de acord, îi voi dona acea 
indemnizație, care este în valoare de 0 lei. Eu cred că propunerile dânsului au fost cumva 
nerealiste și nu sunt fundamentate. A trecut de la unele aspecte în prima parte a 
intervenției la alte aspecte, care nu au avut legătură cu fundamentarea prețului pe bilet. 
Numai prețul la combustibil a crescut cu 25% într-un an alături de alte creșteri și astfel 
această propunere a noastră este fundamentată. Am avut în față o documentație foarte 
serioasă și am să-l rog și pe colegul meu, domnul Tudose Daniel, să intervină pentru a 
prezenta toate aceste detalii. În consecință, stimate coleg, este bine să trăiți în bula 
dumneavoastră, dar din când în când mai mergeți și la pompă să vedeți cât este litrul de 
motorină și sunt convins că nu o să mai spuneți că am făcut o propunere nerealistă. 

 
Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
Cheltuiala cu combustibilul are un procent de 14% din totatul de cheltuieli. Suntem 

puși în fața unei creșteri de tarif cu 5%. Nu prea stă în picioare. Uite că sunt foarte bine 
ancorat. De ce nu facem un program de buy-back cu aceste autobuze și tramvaie 
depășite și să luăm altele noi? Poate luăm 4.000 de mașini pentru un program de car 
sharing. Avem un buget de 46 de milioane de lei și dacă l-am transpune în achiziția de 
mașini electrice ar însemna 4.000 de mașini. Eu așteptam de la dumneavoastră și de la 
colegul dumneavoastră o poză și niște măsuri de eficientizare, dar nu să-mi spuneți care 
este prețul la pompă, pentru că și eu îl plătesc. Transferarea acelei porțiuni de linie de 
tramvai a fost o propunere.  

Prețul mi se pare foarte mare și nu ne-ați convins în prezentarea dumneavoastră. 
Ați venit cu completări la proiect și cred că nici dumneavoastră nu erați convins de ceea ce 
ați scris acolo. Cu ajutorul conducerii acestei companii ne veți putea informa, astfel încât 
să nu mai avem dubii. 

 
Domnul consilier Tudose Daniel: 
Diferența de preț al combustibilului de anul trecut până astăzi este de 30,78%, 

tradus în procente. Pe lângă prețul energiei mai sunt și alte cheltuieli pe care nu vrea să le 
cunoască: serviciile, creșterile salariale, pentru că am fost la pas de o grevă la sfârșitul 
lunii noiembrie. Au fost multe întâlniri între consiliul de administrație și A.G.A. și s-a lucrat 
mult la acest proiect. Nu este așa cum a spus domnul Gheorghiță. Este ușor să spui când 
nu te documentezi. Chiar miercuri am avut o întâlnire cu liderii de sindicat. Domnule 
Gheorghiță, serviciile furnizate costă. Sunt servicii de igienizare, de monitorizare a flotei, 
polițele RCA, care au crescut enorm în ultima perioadă. Sunt multe care concură la 
stabilirea acestui preț. 
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Domnul Viceprimar, Jantea - Crican Alexandru: 
Într-adevar Uniunea Europeană finanțează și posibilitatea de a ahiziționa mașini 

pentru car sharing, dar domnul Primar a spus foarte bine că s-au achiziționat 54 de 
autobuze și urmează să vină și cele electrice. Ideea transportului public în comun este 
aceea ca mai multe persoane să circule cu un singur mijloc de transport. Întrebarea mea 
este dacă noi renunțăm la aceste autobuze și cumpărăm 4.000 de mașini electrice 
cheltuielile de mentenanță n-ar fi mai mari? Discutăm de 4.000 de mașini care trebuie să 
aibă poliță de asigurare și pentru care trebuie să se asigure mentenanță. Sunt multe 
aspecte care trebuie luate în discuție aici. Sigur ideea este destul de populistă, dar sunt 
totuși niște mașini mici care vor funționa în acest trafic, care deja este aglomerat la 
anumite ore. Cheltuielile de mentenanță pentru 4.000 de mașini sunt mai mari decât la 80 
de autobuze. 

 
Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
Spuneam mai devreme că era o propunere, pe care nu vroiam să o aduc în 

discuție. Să nu renunțăm la ideea de car sharing. La un buget de 46 de milioane, să-mi fie 
cu iertare, nu putem discuta de mentenanță. Reînnoim parcul o dată la doi ani. Acest 
sistem de car sharing ar putea asigura cheltuielile de funcționare, dacă sunt achiziționate 
printr-un program de finanțare europeană. Într-adevăr nu ai voie să faci profit, dar 
cheltuielile ți le poți amortiza. Este excelent că vor veni cele 11 autobuze și încă 30. 
Haideți să facem ceva în schimb cu managementul acestui sistem public de transport în 
comun, astfel încât să acopere cât mai bine nevoile de a circula a cetățenilor. Haideți să 
ne propunem un obiectiv de 60%-80% din populație și să vedem cum se golesc străzile de 
mașini proprietate personală. Acesta este obiectivul meu.  

 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Aș vrea ca împreună cu domnul Gheorghiță să scriem următoarele: 4.000 de mașini 

înmulțit cu 25.000 de euro bucata înseamnă 100 de milioane de euro. 100 de milioane de 
euro înmulțit cu 5 lei înseamnă 500 de milioane de lei pentru achiziția a 4.000 de mașini 
pentru car sharing, în condițiile în care bugetul Braicar S.A. este de 46 de milioane de lei 
pe an, incluzând și amortizarea celor 54 de autobuze cumpărate în ultimii 4 ani, inclusiv 
salariile angajaților. Cheltuielile cu combustibilul vor dispărea pe viitor ca urmare a faptului 
că vom avea autobuze electrice. Vreau să spun că noi suntem de acord cu achiziția de 
mașini de tip car sharing, dar nu 4000, pentru că încă 4000 de mașini în trafic și 
renunțarea la transportul în comun nu este o măsură. În plus mașinile de tip car sharing nu 
pot fi folosite de elevii și studenții care au abonamente gratuite pe mijloacele de transport 
în comun. Aproximativ 7.800 de elevi au abonamente pe mijloacele de transport în comun. 
Eu consider că este absolut obligatoriu ca un oraș să aibă transport public. Nici eu nu sunt 
mulțumit de cum evoluează transportul public în Brăila. Întotdeauna mai sunt lucruri de 
corectat plecând de la atitudinea unor conducători auto, care este de îmbunătățit, la 
atitudinea altora care este foarte bună, la atitudinea unor călători care vandalizează 
mijloacele de transport în comun, așa cum ne aducem aminte de acei tineri care au fost 
prinși de poliție aruncând cu diverse obiecte în autobuze și spărgând geamuri, până la 
atitudinea unor călători care își lasă sacoșele pline de mizerie pe tapițeria autobuzului 
schimbată acum 2 ani de zile. Vă spun că nici eu nu am fost de acord cu acea creștere a 
prețului biletului, însă am fost obligat să înțeleg că s-a scumpit foarte mult combustibilul, 
energia electrică și nu în ultimul rând trebuie să recunoaștem că și salariile celor de la 
Braicar au crescut datorită unor prevederi din contractul colectiv de muncă, pe care 
conducerea societății le-a respectat de fiecare dată, pentru a se evita situații neplăcute ca 
acelea de la București unde toată lumea a avut de pierdut. Această creștere a prețului 
biletului aduce în plus și o cheltuială mai mare a Primăriei Municipiului Brăila pentru 
subvenționarea abonamentelor elevilor și studenților. Această creștere nu trebuie să 
rămână doar o creștere, ci să solicităm conducerii societății și tuturor angajaților o 
atitudine mai pozitivă față de cetățean și o programare mult mai bună a curselor, astfel 
încât să nu mai existe decalaje.  

În concluzie, dincolo de toate polemicile, haideți să facem și calcule și să nu uităm 
că Primăria nu are acces nelimitat la fonduri europene, ci un acces în funcție de numărul 
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de locuitori și suprafață. Bugetul de dezvoltare al municipiului Brăila anul acesta este 
reprezentat de un procent de 67% de investiții pe fonduri europene. 

 
Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
În completare aș vrea să spun că dacă ne uităm la finanțările europene pe acest tip 

de serviciu car sharing, la programul Agenției de Mediu și la P.N.R.R. pe axa de mediu 
poate nu va ajunge prețul unei mașini atât de mult, mai ales dacă ne uităm către un 
producător local de mașini, care a lansat un astfel de produs cu un preț foarte bun. 
Transportul în comun nu trebuie abandonat, ci din contră el trebuie îmbunătățit și întărit.   

 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
În buget a fost introdusă o sumă pentru proiectele pe fonduri europene pentru 

viitoarele ghiduri, dar și una pentru P.N.R.R. Nu știm care sunt prevederile ghidurilor în 
momentul de față, dar cu toate acestea noi am pus în buget o sumă de 1 milion de lei 
pentru întocmirea studiilor de fezabilitate pentru a aplica pe P.N.R.R. Din păcate 
dumneavoastră nu ați votat lucrul acesta, dar contează mai puțin pentru că bugetul a 
trecut și fără dumneavoastră. Dacă aceste sume vor fi eligibile vă spun că în primul rând o 
să ne îndreptăm către autobuze electrice de capacitate medie și mare și apoi o să ne 
îndreptăm către alte tipuri de transport.  

 
Doamna Neacșu Cornelia, Președinte de ședință:  
Nemaifiind alte discuții supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu 20 de voturi ”pentru” și 7 voturi împotrivă ale domnilor consilieri Alexandru Ionel, 

Canciu Cătălin, Drogeanu Alexandru, Coman Laurențiu, Gheorghiță Florin, Popa Petrică - 
Costel și Pascale Mihai – Viorel proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
 

 Trecem la dezbaterea punctului 13 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de domnii consilieri locali municipali Pătărlăgeanu Valentin și Tudose Daniel, 
membri în Adunarea Generală a Acționarilor la societatea Braicar S.A. Brăila privind: 
Aprobarea Actului adițional nr. 4 la Contractul de delegare a gestiunii serviciului public de 
transport local în Municipiul Brăila nr. 13828/11.06.2020.  

Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu 20 de voturi ”pentru” și 7 voturi împotrivă ale domnilor consilieri Alexandru Ionel, 

Canciu Cătălin, Drogeanu Alexandru, Coman Laurențiu, Gheorghiță Florin, Popa Petrică - 
Costel și Pascale Mihai – Viorel proiectul de hotărâre a fost aprobat.  

 

  Trecem la dezbaterea punctului 14 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Încetarea aplicabilității H.C.L.M. Brăila 
nr. 769/27.12.2021 referitoare la „Majorarea cu 500% a impozitului pe teren începând cu 
anul  2022, pentru terenul situat în Municipiul Brăila, str. Împăratul Traian nr. 32, lot 2/1/1, 
evidențiat la rolul fiscal nr. 2020438,  ca urmare a constatării stării tehnice de teren 
neîngrijit. 

Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
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  Trecem la dezbaterea punctului 15 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea cotizației anuale a 
Municipiului Brăila, prin Consiliul Local Municipal Brăila, la dezvoltarea activității sportive a 
HANDBAL CLUB DUNĂREA BRĂILA, în anul 2022. 

Discuţii? 
 
Domnul consilier Neta Marian: 

 La acest proiect nu particip la vot.  
 
Doamna Neacșu Cornelia, Președinte de ședință:  
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 26 de voturi ”pentru” proiectul de hotărâre a fost aprobat. Domnul consilier Neta 

Marian nu a participat la deliberarea și votul asupra proiectului de hotărâre 
 

  Trecem la dezbaterea punctului 16 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea listei de priorități, pentru anul 
2022, cu solicitanții care au acces la locuințe pentru tineri, destinate închirierii, construite 
din fondurile Agenției Naționale pentru Locuințe. 
   Discuţii? 

Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat.  

 

  Trecem la dezbaterea punctului 17 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Acordarea unui ajutor de urgență 
doamnei PANDELE ILEANA – VALENTINA pentru fiica sa minoră, BÎTCĂ ALEXIA - 
MARIA, aflată într-o situație deosebită de natură medicală. 

Discuţii?  
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
 

  Trecem la dezbaterea punctului 18 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Subvenționarea activității Grădinii 
Zoologice Brăila, pe anul 2022. 

Discuţii?  
 Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ?  
Cu 20 de voturi ”pentru” și 7 voturi împotrivă ale domnilor consilieri Alexandru Ionel, 

Canciu Cătălin, Drogeanu Alexandru, Coman Laurențiu, Gheorghiță Florin, Popa Petrică - 
Costel și Pascale Mihai – Viorel proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

 Trecem la dezbaterea punctului 19 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Acordarea începând cu anul 2022 a unor 
subvenţii de la bugetul local asociaţiilor, fundaţiilor şi cultelor recunoscute în România, 
acreditate ca furnizori de servicii sociale potrivit legii, cu personalitate juridică, care 
înfiinţează şi administrează unităţi de asistenţă socială care se adresează beneficiarilor din 
Judeţul Brăila”. 

Discuţii?  
 Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
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- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ?  
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
 

  Trecem la dezbaterea punctului 20 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea Acordului de Parteneriat 
între Municipiul Brăila și Județul Brăila în vederea implementării Programului-cadru al 
manifestărilor culturale, artistice, educaționale şi sportive pe anul 2022. 

Discuţii? 
 
Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
Mi-ar fi plăcut să avem și câteva cuvinte despre finalizarea acestei ”autostrăzi 

Bechtel” a Brăilei. Este vorba de bazinul de înot, proiect inițiat în 2010 și la care din păcate 
nici la acest moment nu se întrevede o dată de finalizare. Știu că acest obiectiv nu este în 
administrarea municipiului Brăila, ci la Compania Națională de Investiții. Știu că datorită 
neseriozității Compania a reziliat contractul cu antreprenorul care trebuia să finalizeze 
aceste lucrări. Ar fi totuși de bun augur să avem niște intervenții clare ale municipiului 
Brăila, în parteneriat cu Consiliul Județean Brăila, pentru finalizarea acestui obiectiv. Până 
acum câțiva ani, atunci când vorbeai de performanță sportivă la Brăila vorbeai de 
campioni la înot. În anul 2016 Brăila a fost scoasă de pe calendarul competițional al 
Federației Române de Natație și Pentatlon. De ce? Pentru că nu există dotări. Nu avem 
bazin acoperit și nici descoperit. De aceea vă rog, domnule Primar, ca împreună cu 
Președintele Consiliului Județean să întărim eforturile și presiunile asupra Companiei 
Naționale de Investiții, astfel încât în cel mai scurt timp să putem inaugura bazinul olimpic 
la Brăila. Mulțumesc! 

 
Domnul Viceprimar, Jantea - Crican Alexandru: 
În primul rând aș vrea să fac precizarea că acest proiect a fost demarat de către 

C.N.I. acum 12 ani. Nu o lipsă a seriozității a celui care a desfășurat activitatea de 
construire este cauza rezilierii contractului, ci societatea respectivă, din câte am înțeles, a 
avut niște pretenții financiare cu privire la niște penalități. Să ne aducem aminte de 
prețurile la materialele de construcții în 2010 și de prețurile care sunt acum sau care erau 
cu 1-3 ani în urmă. Guvernul României a considerat la momentul respectiv că este 
oportună rezilierea contractului. Primăria Municipiului Brăila neavând calitate de beneficiar 
sau parte din contract nu poate interveni cu privire la anumite aspecte și de a discuta cu 
constructori fără a încălca legislația. În momentul de față C.N.I. are obligația de a demara 
licitația, în condițiile în care litigiul se va finaliza în instanță, să decidă un câștigător care să 
termine lucrarea, care este finalizată în proporție de 90 și ceva la sută. Guvernul a reziliat 
atunci când mai erau 2-3% din lucrări de finalizat.   

 
Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
Am în față un articol din august 2021 din presa locală unde este scris că C.N.I. a 

reziliat contractul cu societatea respectivă, societate care revine și spune că problema de 
fapt ar fi fost emiterea unei autorizații, neștiind că în starea de alertă această autorizație 
putea fi prelungită. Mi-ar plăcea să avem demersuri corelate Primărie-Consiliul Județean, 
astfel încât să putem inaugura acest bazin. Mulțumesc! 

 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Vreau să-i mulțumesc domnului consilier Gheorghiță pentru încrederea pe care o 

are în Primar, încredere pe care nu a avut-o în prefecții de până acum. Vă mulțumesc, 
domnule consilier! Vă spun cu tristețe că Primăria a plătit, din păcate, celor de la Guvern 
întreaga sumă din cofinanțarea noastră, pentru finalizarea acestui proiect. Guvernul ne-a 
luat banii și sper să nu-i fi folosit pe la alte lucrări. Noi sperăm că au intrat într-un cont 
special. Domnule Viceprimar, vă solicit să semnăm amândoi luni o adresă prin care să 
solicităm Guvernului să ne confirme dacă banii, pe care Primăria Municipiului Brăila i-a 
plătit pentru cofinanțarea 100% a bazinului olimpic, sunt în continuare într-un fond de 
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rezervă, într-un cont special sau i-au luat și i-au dus cine știe pe unde. Până să întrebăm 
noi acest lucru pe niciun Prefect nu l-a interesat.  

Ceea ce ați citit acolo sunt niște afirmații trunchiate ale constructorului, care a uitat 
să precizeze faptul că pe perioada stării de alertă nicio autorizație de construire sau 
certificat de urbanism nu expiră. În concluzie nu era nimic de prelungit. Noi aici o să fim 
spectatori o foarte mare perioadă de timp, deoarece constructorul, din punctul meu de 
vedere, nu a terminat treaba la timp. Ministerul a avut toată deschiderea și a așteptat și la 
un moment dat la vizita aceea a domnului ministru Cseke Attila s-a luat decizia să se 
rezilieze contractul. Atunci constructorul a dat C.N.I. în judecată și acum se judecă. Noi 
suntem spectatori, dar nimeni nu spune că Guvernul a luat banii Primăriei și nu știm ce a 
făcut cu ei. O să-i interpelăm pe cei de la Guvern luni: ”Ce ați făcut stimați guvernanți cu 
banii pe care Primăria i-a plătit integral, 100 de milioane de lei vechi?” Atât am plătit în 
ultimii doi ani pentru cofinanțarea bazinului. Veneau adrese de la Guvern care spuneau că 
pentru a nu exista niciun fel de întârzieri în construcția bazinului ne roagă să virăm cotă 
parte din sumă. În adresă spuneau că C.N.I. este obligat să dețină în totalitate suma 
necesară acestui obiectiv de investiții și drept urmare să le virăm toată suma. Le-am virat 
toată suma și uitați urmările!  

Concluzia este următoarea: o să vedem ce răspuns primim. Sper să nu ne fi luat 
Guvernul banii. 

 
Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
Conform legii chiar dacă există o contestație se poate continua lucrarea cu alt 

contractor. 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Pot să vă dau numărul directorului de la C.N.I. și s-ar putea să vă infirme acest 

lucru, pentru că nu este o contestație, ci un proces în instanță.  
 
Domnul Viceprimar, Jantea - Crican Alexandru: 
Vreau să spun că optica domnului consilier este una extraordinară. Într-adevăr 

atribuim contractul altei societăți, cei care sunt acum vor câștiga sau nu în instanță, dar 
dacă o vor face vom avea doi constructori, care se vor înțelege, vor face o horă a frăției și 
vor construi împreună, pentru că legislația la noi așa permite. Atribuim contractul de 10 ori 
și vedem la final ce se întâmplă. Domnul consielier are dreptate, așa este legislația la noi. 
Avem un contract, avem un litigiu cu executantul, executantul dă în judecată beneficiarul și 
după care scoatem la licitație, îl câștigă altcineva și la final avem 10 executanți. La final 
când vine Curtea de Conturi și verifică cum au fost cheltuiți banii și de ce suntem în 
această situație vor aplauda și vor spune că legislația a fost respectată 100%.    

 
Doamna Neacșu Cornelia, Președinte de ședință:  

 Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ?  
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

 Trecem la dezbaterea punctului 21 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Selecționarea asociațiilor, fundațiilor și 
cultelor recunoscute în România, acreditate ca furnizori de servicii sociale care înființează 
și administrează unități de asistență socială, în vederea acordării subvențiilor de la bugetul 
local în cursul anului curent 

Discuții? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
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 Trecem la dezbaterea punctului 22 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Preluarea din administrarea Serviciului 
de Utilitate Publică de Administrare a Fondului Locativ și a Cimitirelor Brăila, în 
administrarea Consiliului Local Municipal Brăila a bunurilor publice denumite „Puncte 
termice”, pentru care nu mai există contracte de închiriere. 

Discuţii? 
 
Domnul DRĂGAN ION – Secretarul General al Municipiului Brăila: 

 Fac precizarea că la acest proiect de hotărâre forma actualizată a fost pusă în timp 
util la dispoziția dumneavoastră pe platformă. 

 

Doamna Neacșu Cornelia, Președinte de ședință:  
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 23 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Modificarea valorii de inventar a bunului 
înscris în Inventarul Domeniului Public al Municipiului Brăila, actualizat prin H.C.L.M. 

Brăila nr. 325/30.09.2011, cu modificările și completările ulterioare, la Capitolul H, 

”Terenurile și clădirile instituțiilor publice – teatre, case de cultură, case și palate 
ale copiilor, biblioteci, muzee, grădinițe, cămine, spitale, policlinici, cămine de 
bătrâni”, poziția nr. 93 – Liceul Teoretic „Mihail Sebastian”,  conform procesului – 
verbal de recepție la terminarea lucrărilor nr. 2377/14.12.2021. 

Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  

 

 Trecem la dezbaterea punctului 24 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Completarea Inventarului Domeniului 
Public al Municipiului Brăila, actualizat prin H.C.L.M. Brăila nr. 325/30.09.2011, cu 
modificările și completările ulterioare, la poziția nr. 100 din Capitolul H, ”Terenurile și 
clădirile instituțiilor publice – teatre, case de cultură, case și palate ale copiilor, 
biblioteci, muzee, grădinițe, cămine, spitale, policlinici, cămine de bătrâni”  - 
Colegiul Național „Nicolae Bălcescu”, conform proceselor – verbale de recepție la 
terminarea lucrărilor nr. 5455/20.12.2021 și nr. 5247/02.12.2021 

Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
 

 Trecem la dezbaterea punctului 25 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Modificarea valorii de inventar a bunului 
înscris în Inventarul Domeniului Public al Municipiului Brăila, actualizat prin H.C.L.M. 
Brăila nr. 325/30.09.2011, cu modificările și completările ulterioare, la Capitolul H, 
”Terenurile și clădirile instituțiilor publice – teatre, case de cultură, case și palate 
ale copiilor, biblioteci, muzee, grădinițe, cămine, spitale, policlinici, cămine de 
bătrâni”, poziția nr. 103 – „Liceul cu Program Sportiv”,  conform procesului – verbal 

de recepție finală nr. FC 941/23.07.2019. 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
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- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  

 

   Trecem la dezbaterea punctului 26 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Actualizarea Nomenclatorului stradal al 
Municipiului Brăila, generat și aprobat prin H.C.L.M. nr.234/14.07.2010 și actualizat prin 
H.C.L.M. nr. 633/29.11.2018 și H.C.L.M. nr. 34/31.01.2020. 

Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  

 

 Trecem la dezbaterea punctului 27 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Exprimarea acordului Consiliului Local 
Municipal Brăila, pentru executarea unor lucrări de construire/desființare pe terenuri ce 
aparțin domeniului public și privat al Municipiului Brăila.     

Discuţii? 
 
Domnul DRĂGAN ION – Secretarul General al Municipiului Brăila: 

 Fac precizarea că acest proiect de hotărâre a fost completat cu punctul c) la art.1, 
în acest sens fiind actualizat și raportul de specialitate. 

 

Doamna Neacșu Cornelia, Președinte de ședință:  
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
 

 Trecem la dezbaterea punctului 28 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Închirierea prin încredințare directă a 
unor terenuri ce aparțin domeniului public al Municipiului Brăila ce pot fi ocupate de 
construcții tip balcon, alei acces, extinderi spații comerciale, alte construcții autorizate, 
conform Regulamentului aprobat prin H.C.L.M. Brăila nr. 421/31.08.2020, cu modificările 
ulterioare. 
  Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
 

 Trecem la dezbaterea punctului 29 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Completarea anexei nr. 4 la H.C.L.M. 
nr. 429/21.12.2015 - „Lista terenurilor ce aparţin domeniului public al Municipiului Brăila ce 
sunt sau pot fi ocupate de construcţii tip balcon, alei acces, extinderi spații comerciale, alte 
construcții autorizate”. 
  Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
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 Trecem la dezbaterea punctului 30 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Alipirea unor terenuri ce aparţin 
domeniului public al Municipiului Brăila. 
  Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 

 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 
 Trecem la dezbaterea punctului 31 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Instituirea dreptului de uz și a dreptului 
de servitute legală de trecere supraterană în favoarea Societății de Distribuție Energie 
Electrică România – Sucursala Brăila, pe terenul în suprafață de 118.143,26 mp, cu NCP 
75587 și NCP 75496, situat în Stațiunea Lacu Sărat, Comuna Chiscani, Județul Brăila, 
Sere Lacu Sărat Lot 1 și 2 și acceptul ca societatea să exercite aceste drepturi cu titlu 
gratuit, pe toată perioada de existență a rețelelor electrice supraterane, posturi de 
transformare și LEA 20Kv care aparțin DEER – Sucursala Brăila. 
  Discuții? 

  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 

 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
  
 Trecem la dezbaterea punctului 32 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Completarea H.C.L.M. Brăila nr. 
51/27.02.2009 referitoare la „Atestarea apartenenţei la domeniul privat al Municipiului 
Brăila, a unor imobile, în vederea înscrierii acestora în cartea funciară”. 
  Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 

 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
  
 Trecem la dezbaterea punctului 33 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea vânzării în condițiile Legii 
nr.85/1992 coroborat cu Decretul Lege nr. 61/1990 și Legea nr.244/2011, a apartamentului 
nr.24 situat în Brăila, str. M. Kogălniceanu nr. 9A, Bl. Saturn, scara 2, parter. 
  Discuții? 
 

Domnul DRĂGAN ION – Secretarul General al Municipiului Brăila: 
 Semnalez faptul că și la acest proiect de hotărâre s-a făcut o completare referitoare 
la raportul de evaluare, care a fost postat pe platformă. 

 

Doamna Neacșu Cornelia, Președinte de ședință:  
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 
 Trecem la dezbaterea punctului 34 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Scoaterea la licitație publică, în vederea 
închirierii, a imobilului ce aparține domeniului privat al Municipiului Brăila, situat în Brăila, 
str. Mihai Eminescu nr. 46, etaj, cu destinația de cabinete, birouri, cabinete medicale, 
reprezentanțe persoane juridice, sedii firmă sau activități economice. 
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  Discuții? 
 
 Domnul DRĂGAN ION – Secretarul General al Municipiului Brăila: 
 La acest proiect de hotărâre este necesară desemnarea reprezentanţilor Consiliului 
Local Municipal Brăila, prin vot secret, în Comisia de evaluare pentru licitația publică, în 
vederea închirierii, a imobilului ce aparține domeniului privat al Municipiului Brăila, situat în 
Brăila, str. Mihai Eminescu nr. 46.  
 Pentru acest proiect avem următoarele propuneri din partea grupului P.S.D.: domnii 
consilieri Coman Florin și Orzan Răzvan – Ionuț ca membri titulari și doamna Bobi Silvia și 
domnul Neta Marian ca membri supleanți. Mai sunt și alte propuneri? 
 Dacă nu mai sunt alte propuneri vom proceda la redactarea buletinelor de vot pe 
care le veți primi pe adresele de mail în vederea votului dumneavoastră. 
  Avem 26 de voturi exprimate, astfel:  

COMAN FLORIN – 21 voturi ”pentru” și 5 voturi împotrivă 
ORZAN RĂZVAN – IONUȚ  - 20 voturi ”pentru” și 6 voturi împotrivă 
BOBI SILVIA – 20 voturi ”pentru” și 6 voturi împotrivă 
NETA MARIAN – 22 voturi ”pentru” și 4 voturi împotrivă 
 
Reprezentanții Consiliului Local Municipal sunt domnii consilieri Coman Florin și 

Orzan Răzvan, membri titulari, și doamna Bobi Silvia împreună cu domnul Neta Marian în 
calitate de membri supleanți. 
 Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

 Trecem la dezbaterea punctului 35 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Declararea ca fiind bun de uz public local 
a terenului în suprafață de 503,00 mp, situat în Municipiul Brăila, Calea Galați nr. 2A și 
includerea acestuia în Inventarul domeniului public al Municipiului Brăila actualizat prin 
H.C.L.M. Brăila nr. 325/30.09.2011, cu modificările și completările ulterioare, la o nouă 
poziție, nr. 469, Capitolul G, Subcapitolul G6 – „Spații verzi, locuri de joacă și 
parcări”, conform documentației cadastrale și a raportului de evaluare. 
  Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 

 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 36 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea Acordului de parteneriat între 
Municipiul Brăila, Inspectoratul de Poliție Județean Brăila, Liceul Tehnologic „Anghel 
Saligny” și Poliția Locală Brăila, în vederea implementării proiectului „Bullyingul nu este 
amuzant”. 
  Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 

 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 37 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea Acordului de parteneriat între 
Municipiul Brăila, Inspectoratul de Poliție Județean Brăila și Școala Gimnazială „Vasile 
Alecsandri”, în vederea implementării proiectului pentru reducerea violenței fizice și 
psihologice „Mesagerii antibullyng-You are not alone”. 
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  Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

 Trecem la dezbaterea punctului 38 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Alegerea preşedintelui de şedinţă pentru 
luna martie 2022. 
  Discuții? 
 

Domnul DRĂGAN ION – Secretarul General al Municipiului Brăila: 
 Urmează domnul consilier Orzan Răzvan – Ionuț. 

 

Doamna Neacșu Cornelia, Președinte de ședință:  
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 

 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat 
 

Trecem la dezbaterea punctului 39 de pe ordinea de zi – Alte probleme. 
 
 Domnul consilier Alexandru Ionel: 
 Domnule Primar, îmi permit să vă reamintesc de trotuarele de pe Calea Galați care 
spuneați să nu erau prinse în proiect. Ce ne puteți spune? 
 

Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
 În proiectul pe care l-am găsit atunci nu erau prinse trotuarele de pe Calea Galați. 
Noi am făcut demersuri și le-am prins. Acum ele se regăsesc și vor fi făcute în acest an.  
 

Doamna Neacșu Cornelia, Președinte de ședință:  
Dacă nu mai sunt discuții declar ședința închisă. Vă mulțumesc! 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Preşedinte de şedinţă: Neacșu Cornelia                         ____________ 
 
 
Secretarul General al Municipiului Brăila: Drăgan Ion      ____________ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
J.I./4ex. 
 


